
Лазар Продановић 

Питање постављено Савјету министара БиХ – „Због чега је Управа за индиректно 

опорезивање, на предлог Канцеларије за ветеринарство БиХ, Одлуком о висини 

накнаде за обавезне ветеринарско-здравствене прегледе у промету преко границе БиХ, 

за скоро четири пута увећала износ који се плаћа за ветеринарско-здравствени преглед 

житарица, конкретно кукуруза, за исхрану животиња?“ 
 


